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ACTA 

 
REUNIÓ DEL SUBCOMITÈ DE SEGURETAT I SALUT D' ALTRES CENTRES 

(SAC) 
 

Data: dilluns, 27 de novembre de 2023 

Número: 2023SAC04 

Horari: 10:02-11:41h 

Lloc: Plataforma Teams 

 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  
2. Presentació d’informes, Identificació i Avaluacions de riscos, Planificacions i seguiment de 

mesures correctores i d’altra documentació.  
3. Quadre seguiment actuacions  
4. Precs i preguntes 

 
 
Documentació adjunta: veure Annexos 
 
Assistents: 
 
Per la corporació: 
 
Antoni M. Solanes Segura, que actuarà com a President d’aquest Subcomitè  
Joana Barber Rosado,  
Xavier Pons Claret  
Llum Llosa Oliva, excusa la seva absència 
Maria Mercedes Arranz de Gracia 
Pilar Morales Serrano  
 
Com a delegats de prevenció:  
Yashina Pérez Serrano  
Segismundo Serrano Gutiérrez 
Albert Carreras Aran  
Telm Busquets Bosch, excusa la seva absència 
Ramon Maria Altisent Pedrós 
Laura Solà Martínez, excusa la seva absència 
Manuel Leonardo Jurado Luque, assisteix com a assessor per tractar temes d’ORGT  
 
Com a assessors:  
Concepció Minguet Salvadó   
Montserrat Arráez Carrión 
Astrid Sánchez Vázquez 
Ramon Vicente García, excusa la seva absència 
Roser Marés Muxí  
Jordi Godayol Lafont  
Santiago Comas 
 
Pren acta de la sessió: Vanesa Pose Ruano 
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Desenvolupament de la sessió 
 
Inici: 10h 02’ Sr. Solanes dona la benvinguda als assistents, disculpant-se per la seva absència 
al Subcomitè anterior per causes de salut. Pregunta si tots els membres que hi assisteixen 
formen part d’aquest Subcomitè. Sra. Minguet anota que el Sr. Jurado no en forma part. Sr. 
Solanes contesta que assisteix com a assessor per tractar temes de l’ORGT, tenint en compte 
que només podrà intervenir en relació a aquests temes. 
 
 
Primer punt. Aprovació de l’acta anterior:  
 
El Sr. Solanes, pregunta si hi ha cap comentari al respecte a l’acta anterior. No hi ha cap 
comentari ni suggeriment per part dels assistents, per la qual cosa es procedeix a l’aprovació 
de l’acta de la sessió del dilluns 9 d’octubre de 2023. 
 
El Sr. Solanes, abans de passar al següent punt, fa referència a la observació realitzada pel 
Sr. Albert Carreras sobre la falta de documentació referent a l’avaluació de riscos corresponent 
al Parc del Foix (Masuques) i pregunta si aquesta documentació s’ha d’incorporar en aquest 
Subcomitè. La Sra. Arráez, explica que el Parc del Foix és un consorci que ha passat a ser 
parc propi cap a mitjans d’any i aquesta documentació referent als consorcis no es presenten 
al Subcomitè. L’informe és d’abril pel que haurà entrat en un altre Subcomitè. No obstant, 
indica que disposen d’aquest informe i que no hi ha cap problema en enviar-l’ho. 
 
Segon punt. Presentació d’informes, Identificació i Avaluacions de riscos, 
Planificacions i seguiment de mesures correctores i d’altra documentació: 
 
El Sr. Solanes, dona pas al bloc de documentació presentada. 
 
El Sr. Solanes fa referència al primer document: quadre de seguiment i comenta que es posarà 
en comú al final de la sessió. 
 
El Sr. Solanes continua amb els informes d’avaluació de riscos referent a la Gerència de 
Serveis de Biblioteques: Mesures de fum dièsel Bibliobús El Castellot y Mesures de fum dièsel 
Bibliobús Cavall Bernat i pregunta si hi ha alguna observació. No hi ha observacions per cap 
dels presents. 
 
El Sr. Solanes passa a la següent documentació referent a la Gerència de Serveis 
d’Infraestructures Viàries i Mobilitat:  informes sobre Mesures d’amiant posteriors a la 
substitució de la teulada de la nau Olèrdola i altres informes sobre mesures d’amiant. 
 
El Sr. Serrano sobre l’informe d’Olèrdola, indica que hi ha dos informes negatius i un últim, el 
realitzat després de la primera neteja, positiu i si és normal que es produeixi ja que hi ha hagut 
perjudici pels companys d’Olèrdola i volia que es tingués en compte per la pròxima vegada i 
que no es passi més això.  
 
El Sr. Godayol indica que, en aquest cas, la nau és de lloguer i la Diputació no contracte 
aquestes feines directament pel que és més difícil incidir amb les empreses que fan la neteja. 
El que s’ha fet és un cop s’ha tingut la informació de que s’ha fet la neteja, s’ha anat a fer 
mesures i, fins que no han sortit negatives, no s’ha deixat entrar al personal. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Carreras. En relació als mateixos informes pregunta com 
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és possible que el dia 07/09 sortís negatiu, lliure d’amiant, i el 15/09, que es tornen a fer proves, 
sortís un 70% d’amiant tot i que comenta que després es van fent més proves i es va reduint 
aquesta positivitat. 
 
El Sr. Godayol respon i explica que es tracta de dos tipus d’analítica diferent. Segons normativa 
espanyola, s’han de fer mesures ambientals que són les que corresponen a les del dia 07/09 
i que és difícil que surti malament. Com el dia que es van fer les analítiques es va veure que 
no s’havia fet una bona neteja de la nau (encara havia restes d’obra) es va demanar de fer 
analítiques en superfície que són més rigoroses, pel que s’han anat fent fins que han sortit 
negatives. Quan aquestes han sortit negatives s’han tornat a fer ambientals i quan aquestes 
han sortit negatives, és quan s’ha deixat entrar al personal. 
 
El Sr. Solanes continua amb el següent document referent a l’informe sobre Exposició 
Inhalatòria Químics Lab Canet 2022 (Escola de Teixits).  
 
El Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Serrano que vol aclarir si es tracta del document 
2022IP258. Sr. Solanes confirma i es dona per aclarit el dubte. 
 
El Sr. Solanes passa al següent punt referent als informes de la Gerència de Serveis d’Espais 
Naturals: Diagnosi amiant Parc Castell de Montesquiu, Informe Castell MTQ definitiu signat, 
Diagnosi amiant Parc del Montnegre i Informe definitiu Can Bosc signat. 
 
El Sr. Serrano comenta les diferents mesures que s’indiquen als informes: retirada de dipòsit, 
retirada de peces amb amiant, tubs, informació i formació als treballadors de la Diputació i 
personal extern, etc., i vol saber si ja s’ha fet alguna mesura ja que fa un any de l’informe. 
 
La Sra. Barber pregunta sobre quin dipòsit fa referència ja que els informes dels quals s’estava 
parlant en aquest punt no consta cap dipòsit. La Sra. Barber aclareix que el dipòsit al que fa 
referència el Sr. Serrano, i així ho aclareix també el Sr. Serrano, és el dipòsit de La Mata (Sant 
Llorenç) i informa que a La Mata estan fent obres i s’estan fent canvis d’acord al projecte, que 
preguntarà als companys de la SAGTIO com es troba, però que el personal està informat i que 
en aquests moments el personal de La Mata no hi és i la zona es troba acordonada. 
 
El Sr. Serrano indica que hi ha varis informes sobre l’amiant referent a Parcs Naturals que 
daten de desembre del 2022 i que volia saber en global com es trobaven. 
 
La Sra. Barber respon que en aquests moments s’està treballant, en el cas del Montnegre – 
Corredor s’han fet les mesures de l’àrea d’espai, pendent de les del garatge i les de Can Bosc 
hi ha zones inutilitzades, ja que la Masia està tancada perquè s’ha de fer obres i les zones que 
fan servir els treballadors (lavabos, sala de descans), en principi, està detectat i el personal 
informat. Pel que fa a Montesquiu s’ha fet el mateix, s’ha identificat les zones que tenen amiant 
i els treballadors estan informats. Indica que mirarà de passar la planificació ja que no ho porta 
directament la Direcció de Parcs Naturals. Pel que fa a La Mata és una empresa externa la 
que es troba treballant i que tota la zona està separada d’on treballa el personal de la Diputació. 
 
El Sr. Solanes intervé per a demanar que es parli en concret dels documents que toquen en 
cada moment per tal de no crear confusió. 
 
La Sra. Barber resumeix indicant que tothom està informat, que l’informe està fet i les 
actuacions en marxa. 
 
El Sr. Carreras pregunta sobre les mesures preventives indicant que a la planificació no 
s’indiquen dates per tal de fer un seguiment d’aquestes. La Sra. Barber indica que passarà la 
planificació. 
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La Sra. Arráez, pel que fa a la formació del personal, aclareix que des de la oficina de Prevenció 
de Riscos Laborals s’està planificant fer formació per a tot el personal de manteniment forestal, 
quan estigui enllestit es farà trasllat. A més afegeix que la planificació de les mesures referents 
a l’amiant correspon a la SAGTIO (Servei d’Anàlisi Gestió Territorial Inversions i Obres de la 
Gerència de Serveis d’Espais Naturals )que se’ls ha enviat la planificació i se’ls hi ha reclamat 
però fins a dia d’avui no es té constància de cap retorn. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Altisent que pregunta sobre la teulada d’uralita de la nau 
(aparcament de vehicles de Montesquiu). La Sra. Barber corregeix indicant que la teulada de 
Montesquiu no és d’uralita, que en tot cas deu esta parlant del Parc del Montnegre – Corredor. 
El Sr. Alisent nega e indica que parla de Montesquiu. La Sra. Arráez aclareix que a la nau de 
Montesquiu fa anys sí que hi havia una nau que tenia la teulada d’uralita, però que actualment 
no, que posteriorment es van traslladar a una nau que sí tenia algun baixant, però que es va 
solucionar en el seu moment. 
 
El Sr. Altisent dona per aclarit la confusió. 
 
El Sr. Solanes continua amb els documents de planificacions i informes de prevenció, en 
concret, amb els referents a la Gerència de Serveis de Biblioteques.  
 
El Sr. Carreras sobre l’informe de desconfort indica que a l’anterior sessió s’estava esperant 
resposta d’alguns Ajuntaments i volia saber si ja havia resposta. La Sra. Morales indica que 
no sap exactament a que fa referència ja que a l’acta anterior no constava que quedés pendent 
res en referència al desconfort tèrmic de les biblioteques i si pot ser més concret. El Sr. Solanes 
aclareix que s’està parlant de la planificació de mesures. La Sra. Morales confirma que sobre 
la resposta la Gerència no ha de rebre contestació. Sobre els temes de planificació ha de 
contestar la Oficina de Prevenció no la Gerència. 
 
El Sr. Solanes continua amb l’informe referent a la Gerència de Serveis d’Infraestructures 
Viàries i Mobilitat. El Sr. Carreras indica que les planificacions són incompletes, no consta cap 
data i no es pot fer un seguiment.  
 
El Sr. Solanes passa al següent punt referent als documents de planificació de la Gerència de 
Serveis de Parcs Naturals. Sr. Serrano pregunta si el personal de La Mata que realitza les 
soldadures tenen la formació, equipament i tot correcte segons l’informe fet per prevenció. La 
Sra. Barber indica que ha de preguntar perquè en aquest moment no ho pot garantir i que 
traslladarà la informació quan la tingui, indica no obstant, que l’ha demanat. 
 
El Sr. Carreras en referència a la retirada del dipòsit de La Mata (casa gran) en el document 
s’indica com una mesura urgent i sol·licita saber si ja ha estat retirat. La Sra. Arráez indica que 
el centre on es troba aquest dipòsit està en obres, que l’empresa externa està informada de la 
presència d’amiant i que entén que s’ha fet la retirada. A més indica que no hi ha cap 
treballador de la Diputació. La Sra. Barber confirma el que informa la Sra. Arráez i afegeix que 
en aquest moment no pot garantir si l’empresa de l’obra ja ha fet la retirada o no. No obstant, 
ho consultarà i farà el trasllat de la informació.  
 
El Sr. Solanes continua amb el document sobre l’avaluació de riscos del bibliobús de la Serra 
del Cadí i dona la paraula al Sr. Serrano que pregunta si la Gerència té en compte els informes, 
en concret, sobre les mesures referents a no treballar en solitari preferentment, si es té en 
compte les mesures indicades sobre neteja, pantalles, EPIs, etc., Sra. Morales respon que 
sobre el tema dels EPIs es donen els mateixos a tots els treballadors de bibliobús, ho mirarà i 
ho farà arribar. Indica a més, que a la Serra del Cadí no pot haver dues persones ja que està 
establert així. El Sr. Serrano pregunta qui ho ha establert així i per què. La Sra. Morales respon 
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que ho hauria de mirar perquè no ho ha decidit ella.  
 
El Sr. Serrano continua preguntant sobre si els bibliobusos disposen del sistema de control 
unipersonal, GPS i geolocalització, tal com s’indiquen als informes. La Sra. Morales respon 
que ha demanat la informació al departament de bibliobusos i que quan hagi rebut la informació 
la farà arribar. El Sr. Solanes complementa la resposta indicant que no pot confirmar que 
aquest vehicle en concret disposi d’aquests sistemes però, que sí que des de la Subdirecció 
de logística es dotarà a tots els vehicles, inclosos els bibliobusos, d’aquests sistemes de 
seguretat.  
 
El Sr. Serrano continuant amb aquest document pregunta si s’està fent un seguiment de l’estat 
de la persona que porta aquest bibliobús en referència a les mesures establertes degut als 
episodis l’assetjament que ha patit. La Sra. Morales indica que ho desconeix i ho consultarà. 
 
El Sr. Solanes prossegueix amb el següent punt sobre planificacions de les avaluacions de 
riscos i comença pels referents a la Gerència de Serveis de Biblioteques. El Sr. Serrano 
sol·licita aclariment sobre la numerologia indicada a l’informe si fan referència a Urgell o a quin 
centre. El Sr. Solanes indica que aquests documents de planificació fan referència al local de 
Berga i Serra de Rubió, i pregunta sobre la relació entre aquests documents i la consulta del 
Sr. Serrano. El Sr. Serrano respon que volia confirmar de quin centre tractaven els documents 
ja que no ho havia acabat de veure correctament i comenta que ha degut ser un malentès per 
la seva part. El Sr. Solanes indica que s’aparca la consulta fins al final de la reunió per tal 
d’aclarir-ho. 
 
El Sr. Solanes continua amb el següent informe de planificació que ateny a la Gerència de 
Serveis d’infraestructures viàries i mobilitat: Planificació mesures correctores Avaluació de 
Riscos Nau Nova Berga Infraestructures viàries IV17 3340 any 2023. No hi ha cap observació 
per part dels presents. 
 
El Sr. Solanes passa al següent document sobre la planificació de les mesures del Parc del 
Garraf (La Pleta). El Sr. Serrano pregunta sobre les mesures d’ordre i neteja i vol saber si ja 
ha estat netejat i endreçat ja que li preocupa la càrrega de foc que va veure a l’informe. La Sra. 
Barber indica que ha de confirmar si ja s’ha netejat i informa que s’ha realitzat i han d’enviar 
una proposta de protocol d’ordre i neteja a la oficina de PRL. El Sr. Carreras confirma que com 
a colla de manteniment s’ha rebut ordre d’endreçar-ho però que per risc d’incendis encara no 
s’ha pogut treballar, però que l’objectiu és endreçar-ho el més aviat possible. 
 
El Sr. Solanes dona pas al següent tema que ateny a la ORGT en concret sobre la Av. Riscos 
Igualada 2023. El Sr. Jurado indica que no hi ha cap observació al respecte. 
 
El Sr. Solanes continua amb els informes d’estat de la ORGT referents a les planificacions de 
CIT, Santa Coloma, Sant Adrià, Mataró i Cerdanyola. El Sr. Serrano pregunta sobre la 
mancança del gestor de cua a Sant Adrià i Cerdanyola i si es posarà o no. El Sr. Comas respon 
que el Servei de contractació està gestionant un contracte per aquelles oficines que ho 
necessiten, però que comporta el temps corresponent a una contractació a l’administració 
pública. El Sr. Jurado indica que a la planificació de Sant Adrià i Cerdanyola no s’indica que 
s’hagi de disposar de màquina. El Sr. Jurado prossegueix amb l’informe de Santa Coloma 
indicant que és una de les oficines amb més incidents i que en una reunió amb el gabinet de 
seguretat es va concloure que era un tema organitzatiu, però que des del seu parer, no s’està 
portant el tema del gestor de cua amb la urgència que es mereix. El Sr. Jurado continua amb 
la planificació de Mataró i pregunta sobre la mesura referent a la millora de l’acústica que es 
troba planificada per al quart trimestre de 2024 però que s’estan fent obres al sostre al primer 
trimestre, pel que pregunta que si s’està canviant al primer trimestre que es farà al quart. El 
Sr. Comas contesta que ara mateix s’està instal·lant el sostre amb absorbent a través de la 
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brigada degut a la quantitat de problemes amb el soroll i s’ha volgut tramitar de forma urgent i 
a més es fa el contracte per més endavant si s’ha de fer alguna altra acció en aquesta oficina 
es farà. En referència a la oficina de Santa Coloma el Sr. Comas indica que aquesta 
planificació per a la contractació del gestor de cua al quart trimestre ho ha establer el servei 
de contractació. La Sra. Marés aclareix que no es tracta de contractar un gestor per cada 
oficina sinó un gestor per assolir totes les oficines que ho necessitin, per tant, és un contracte 
que assolir totes les oficines i que requereix d’aquest període (quart trimestre). El Sr. Jurado 
pregunta a la Sra. Marés si considera correcta que amb els riscos que hi ha i la falta 
d’organització que hi ha a la oficina de Santa Coloma no es realitzi un concurs fins el quart 
trimestre. La Sra. Marés contesta que per tal de no fraccionar contractes es fa en aquest 
trimestre. El Sr. Jurado pregunta quina és la mesura preventiva que es proposa fins al quart 
trimestre. El Sr. Comas contesta que aquest informe són observacions de les condicions del 
lloc de treball, però no és una avaluació. Si correspon a un problema d’organització en aquest 
informe no ho indica, s’ha traslladat la falta d’un gestor de cua i el temps que ha donat 
contractació és el que és perquè la contractació a l’administració pública té els seus temps. El 
Sr. Solanes intervé per a comentar els inconvenients de fer contractes fraccionats tal i com ja 
ha comentat la Sra. Marés. El Sr. Comas demana la paraula per comentar que les mesures 
planificades van enfocades a disminuir els conflictes que han hagut: acústica, senyalització de 
la gravació d’imatges del contribuent, gestor de cues,. Sr. Serrano confirma que ja ha arribat 
la sol·licitud per a la senyalització. El Sr. Comas indica que si de cas a la Comissió que estarà 
la Sra. Barber es poden parlar i resoldre qualsevol dubte. 
 
El Sr. Solanes continua amb la següent documentació referent als informes de prevenció de 
diferents oficines de la ORGT. El Sr. Jurado en referència a les planificacions indica que no li 
sembla del tot correcte que es posi com a mesura correctora s’ha obert una U33 per fer 
seguiment. Sobre l’informe de Begues el Sr. Jurado pregunta sobre si s’ha realitzat la formació 
al personal com a mesura derivada del protocol d’assetjament la qual s’havia de fer durant el 
segon semestre del 2023. El Sr. Comas confirma que s’ha realitzat, afegeix que la Gerència 
es va comprometre a fer la formació a tot el personal i que s’ha realitzat als Caps d’Oficina. De 
cara a la planificació de l’any vinent es farà extensiva a tot el personal. El Sr. Jurado insisteix 
en que a la planificació s’indicava que es faria la formació a tot el personal per a la seva difusió 
durant el segon semestre. El Sr. Comas indica que això es continu, que la planificació es va 
omplint de forma anual. El Sr. Jurado sol·licita que es corregeixi i es posi de forma més 
concreta. 
 
El Sr. Jurado continua amb l’informe corresponent a la oficina de Berga en referència a la 
detecció de problemes amb la climatització i pregunta si ja ha estat solucionat. La Sra. Marés 
confirma que sí que el sistema funciona correctament. 
 
El Sr. Jurado consulta sobre la disposició d’eliminació d’olors a la oficina de El Prat. El Sr. 
Comas indica que no li consta. 
 
Sr. Jurado en relació a l’informe de la oficina d’Esplugues on s’havia detectat falta d’il·luminació 
degut a que hi havia fluorescents fosos, comenta que si ja s’han canviat per nous proposa la 
realització de noves mesures per tal de confirmar la disposició de nivells adequats 
d’il·luminació. 
 
El Sr. Jurado sol·licita saber si ja es disposa de nova oficina a Gavà. El Sr. Comas indica que 
no hi ha noticies. 
 
El Sr. Jurado sobre l’informe de la oficina de Sant Cugat en el que es van detectar problemes 
en el sistema de climatització sol·licita informació sobre si ja ha estat resolts. La Sra. Marés 
confirma la resolució. 
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El Sr. Solanes prossegueix amb els següents informes que fan referència als simulacres 
d’Olesa i Santa Perpetua.  No hi ha cap observació per part dels presents a la reunió. 
 
Tercer punt. Quadre seguiment actuacions  
 
Sr. Solanes dona pas al tercer punt del dia. 
 
Punt 1. tema del CAE diputació – Ajuntaments pel que fa a la prestació de serveis de 
biblioteques i bibliobusos quedaven temes pendents però s’havia avançat molt.  
 
El Sr. Solanes demana saber com segueix el tema. La Sra. Morales indica que es continua 
igual. 

 
Punt 2. Sobre el tema de l’Escola de Teixit de punt de Canet de Mar, el Sr. Solanes indica que 
demanaran a la Sra. Llosa que informi sobre el resultat de la gestió. 
 
Punt 3. Sobre el trasllat a Balsareny, el Sr. Solanes pregunta si s’ha convidat a la reunió a algú 
de l’Oficina de Prevenció d’Incendis o si han respost per escrit. La Sra. Minguet confirma que 
no s’ha convidat ningú però recorda als presents que ja van donar resposta per escrit. Es 
confirma que al maig es va donar resposta a aquest punt i el Sr. Solanes demana tancar aquest 
tema. 
 
Punt 4. Sobre el tema del Protocol de càrrega i descàrrega camió-grua (Infraestructures 
viàries), el Sr. Solanes demana saber si s’ha hagut algun canvi. La Sra. Sánchez informa que 
ara es el Sr. Godayol qui porta els temes d‘Infraestructures viàries.  
 
Punt 5. incidències en relació al desconfort tèrmic a algunes de les biblioteques de la Xarxa. 
El Sr. Solanes indica si hi ha hagut resposta d’algun Ajuntament. La Sra. Morales  informa que 
des de l’última reunió del Subcomitè no hi ha hagut cap incidència en referència al desconfort 
tèrmic. 
 
Punt 6. Sobre el tema referent a les biblioteques sobre la redacció del Protocol d’agressió 
verbal/física als treballadors de la Diputació. La Sra. Pilar Morales indica s’està treballant des 
de l’oficina de PRL, amb el Gabinet de Seguretat (Sr. Capell).  
 
Punt 7. Coordinació d'activitats empresarials Parcs Naturals. Indica que la Sra. Barber comenta 
que hi ha alguns Parcs que ho estan fent millor que d’altres però que es continuen fent. 
 
Punt 8. Estat de les obres de l'Espai Natural de Sant Miquel del Fai. Sra. Barber indica que 
Sant Miquel del Fai ja està obert des del 16/09/2023 i s’ha treballat un nou Pla d’Emergència 
per tal que a nivell II no es tanqui cap equipament, pendent de permís de l’Ajuntament. 
 
Punt 9. Pla de renovació maquinària i vehicles (Infraestructures Viàries i mobilitat). El Sr. Pons 
confirma que ja s’ha entrat en una renovació ordinària. 
 
Punt 10. Estat de deficiències del manteniment de Biblioteques. La  Sra. Morales Confirma 
que la que es troba en pitjor estat, Can Coberta, es troba tancada i no hi ha personal. El 
personal es troba en altres biblioteques. 
 
Punt 11. Mesures vibracions bibliobusos. La Sra. Minguet indicar que es va iniciar el tràmit de 
decret però no es podrà iniciar fins a primers d’any. 
 
Punt 12. Nous plans d’emergència ORGT. El Sr. Comas indica que ja s’ha contactat i s’han 
enviat dates, però que el seu company Ramon, que és el que porta aquests temes, es troba 
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de baixa i que aquest motiu pot fer enrederir el tema. No obstant, s’ha parlat amb l’empresa i 
ja es tenen dates i s’informarà per anar a veure les oficines. 
 
Punt 13. Sobre el següent punt sobre les sonometries ORGT. El Sr. Comas indica que les 
intervencions ja han començat a Mataró, Sra. Marés confirma. 
 
Punt 14. el punt referent a fuites d’aigua al magatzem d’Olèrdola, el Sr. Pons indica que ja està 
solucionat i que no hi ha amiant ja que la teulada ha estat canviada, per tant el tema es pot 
tancar.  
 
Respecte Malloles,  el Sr. Pons indica que es troben com a Olèrdola abans de canviar-ho però 
que en aquest cas disposen de dos magatzems. 
 
El Sr. Serrano indica que alguns companys de Vic s’han trobat que no tenien espais per  
canviar-se per mala planificació ja que el de Calldetenes no estava acabat i el de Malloles 
també s’estava canviant les teulades i per tant no tenien lloc per canviar-se. Sr. Pons informa 
que un dels magatzems és de propietat i l’altre de lloguer, a més les obres es van allargar, les 
altres van començar abans i tot això va causar aquestes problemàtiques. 
 
Punt 15. Sobre la manca EPI's  i problemes d’ulleres de protecció (Infraestructures Viàries i 
mobilitat)  el Sr. Xavier Pons confirma que els plecs es troben a licitació per comprar els EPIs 
i en principi sobre el segon trimestre tinguem els plec licitats.  
 
El Sr. Serrano pregunta si tots els companys que necessiten ulleres graduades les tenen. El 
Sr. Pons informa que hi ha un sistema establert amb el proveïdor i es va donar la llibertat per 
tal que cada sector s’organitzés, per tant hi haurà que ja las tinguin i d’altres que no.  
 
El Sr. Serrano pregunta si el personal de nova incorporació disposa d’EPIs seus o prestats. El 
Sr. Pons confirma que disposa d’EPIs propis no prestats. 
 
El Sr. Carreras pregunta també sobre les ulleres graduades. El Sr. Pons torna a confirmar que 
els treballadors ja poden anar i que la organització per sectors és el motiu pel qual uns les 
tenen i altres no però que tothom té la opció d’anar. 

 
Quart punt. Precs i preguntes 
 
El Sr. Solanes dona pas al torn de precs i preguntes. 
 
El Sr. Solanes comença amb la proposta del Sr. Serrano sobre la creació d’un Subcomitè 
corresponent a la ORGT. Sr. Serrano vol saber com es troba aquesta petició. Sr. Solanes dona 
la paraula al Sr. Carreras comenta la possibilitat de fer un grup de treball.  Sr. Comas indica 
que per la seva part és millor continuar en aquest Subcomitè. Sr. Carreras respon que amb la 
quantitat de documentació i temes de la ORGT demanaria si fos possible ser un Delegat més 
ja que necessiten més suport. Sr. Serrano matisa que no vol canviar el format sinó fer 6 
reunions en comptes de 4 per dividir la quantitat d’informes o que s’enviïn abans els informes 
no 10 dies d’antelació. Sr. Solanes recull aquestes tres idees: 

1. Possibilitat de segregar l’activitat de la ORGT en un altre Subcomitè. 
2. Augmentar el nombre de Delegats. 
3. Augmentar el nombre de sessions. 

 
Afegeix que, com no es tracta de temes que corresponguin a aquest Subcomitè, els emplaça 
si així ho consideren, a plantejar-lo directament a RRHH. Afegeix també, que com a president 
elevarà aquestes idees a la Direcció de Serveis de RRHH. 
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Sr. Solanes dona la paraula a la Sra. Minguet que en la línia del que ha exposat el Sr. Solanes 
no té res més a afegir i comenta, en referència a les dates d’entrega dels informes, que els 
informes venen d’empreses externes i que es presenten quan ens els fan arribar per això no 
es presenten abans.  
 
El Sr. Jurado comenta que la quantitat d’informes que reben, degut a la singularitat del 
Subcomitè, és molt elevada, pel qual demana que s’entreguin amb més antelació per poder-la 
treballar millor. 
 
El Sr. Solanes indica que creu que la feina que s’està realitzat atesa a la complexitat és molt 
completa i ordenada. Per una altra banda exposa que hi ha dos punts que tots els presents 
estan d’acord que són: 

1. Traslladar la informació tan bon punt es disposi d’aquesta i no esperar a la 
convocatòria. 

2. Planificació en quant a  fixar dates i responsables. 
 
Informa també que s’està treballant amb RRHH per disposar d’un lloc amb la informació per 
tal que pugui ser accessible per a tots els Delegats i donar resposta a aquesta necessitat de 
disposar de la documentació sense haver d’esperar a la convocatòria. Espera que durant el 
2024 es pugui dur a terme (idea que s’està treballant). 
 
Per altra banda comenta que hi ha un esforç per part de tots de planificar les mesures, 
assignant al calendari i responsables. Reitera la importància de ser realistes amb les dates, 
especialment amb les que depenen de contractes. 
 
EL Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Serrano pregunta si l’informe Oficina Direcció Territorial 
Agrària fa referència al Parc agrari, ja que ells no treballen allà com a Delegats. Pel que fa a 
vies locals, quina planificació hi ha, si n’hi ha, pel tancament del garatge d’Igualada. Informa 
que al Parc del Montseny els companys indiquen que hi ha molta càrrega de treball, 
especialment caps de setmana, i pregunta com es pot resoldre això. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Carreras vol informar de certes carències al Foix que ara 
que està gestionat de forma directa, seria necessari millorar. Informa que hi ha una companya 
que no disposa de vestuari, no hi ha servei de neteja, no es revisen els extintors de forma 
regular, no hi ha farmaciola, no hi ha llum ni sistema de calefacció als vestuaris d’homes, etc., 
Demana una planificació urgent.  
 
Pel que fa als parcs el Sr. Carreras sol·licita informació sobre si es faran mesures de vibracions 
a les maquinàries.  
 
El Sr. Carreras sol·licita saber quan està previst realitzar les sonometries del Foix i Parc agrari. 
 
El Sr. Carreras indica que en un simulacre al magatzem de Martorell es va considerar fer una 
formació en primers auxilis, i pregunta si s’ha valorat aquesta mesura. 
 
El Sr. Carreras sobre el Parc de Sant Llorenç recorda que no tenen armari pels EPIs i vol saber 
si ja s’ha solucionat. 
 
Sr. Solanes dona la paraula a la Sra. Barber que pel que fa a la carrega de treball indica que 
hi ha una contractació de suport d’informadors a la tardor que es troben al recinte. És un tema 
que s’està valorant si és necessari més personal per atendre aquell centre.  
 
Pel que fa al local del Foix, la Sra. Barber indica que s’ha fet un informe des d’edificació on 
s’han identificat mancances i s’està començant a realitzar actuacions i s’han traslladat també 
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a la propietat. 
 
Pel que fa als armaris dels EPIs la Sra. Barber, no ho pot confirmar i farà la consulta. Afegeix 
que es tracta d’un garatge que s’ha quedat petit i que s’està buscant un altre. 
 
Sobre el tema de la formació en primer auxilis el Sr. Pons indica que estan oberts a fer aquesta 
formació i que s’ha de parlar amb la oficina de PRL i organitzar-lo. 
 
Pel que fa a les mesures de vibracions la Sra. Arráez confirma que als Parcs propis ja es van 
fer i els informes enviats. Afegeix que El Foix si ha passat ara a ser propi queda pendent i es 
planificarà de cara al 2024. 
 
Pel que fa al vestuari d’Igualada el Sr. Pons informa que s’ha llogat un magatzem en el mateix 
polígon on es troba el de Manresa i ja s’està fent el trasllat i s’està condicionant. Sr. Serrano 
pregunta quan es podrà anar a visitar per part dels Delegats i Sr. Pons respon que un cop 
estigui tot acabat s’avisarà. Sr. Serrano pregunta si es podrà anar abans de fer el trasllat i el 
Sr. Pons l’indica que els podran avisar abans del trasllat. 
 
Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Carreras que indica que no se li ha donat resposta a dos 
preguntes: sonometria al Parc Agrari del Baix Llobregat i les mesures de vibracions de les 
maquinàries dels parcs. Sr. Solanes dona la paraula a la Sra. Arráez i demana saber quin és 
l’informe que fa referència al Parc Agrari. Sr. Serrano indica que disposa d’un informe que fa 
referència a la oficina tècnica de la Direcció Territorial Agrària i que si és així ells no disposen 
de Delegats en allà i no poden actuar i que si entra dintre de les seves competències voldria 
anar a visitar-lo quan es facin les sonometries i parlar amb els companys. Sra. Arráez confirma 
que al Parc Agrari sempre es fan sonometries i aclareix que com formen part de la Oficina 
Tècnica de prevenció d’incendis forestals, i es presenten en aquest Subcomitè. La Sra. 
Minguet confirma que es presenten cada any i en aquest Subcomitè, però no troba l’informe 
del que parla el Sr. Serrano.  Sr. Serrano indica que es troba a l’index que ha passat la Sra. 
Pose. La Sra. Pose indica que a l’índex no hi és el document del qual parla el Sr. Serrano i 
que confirmi si el títol de l’índex i del documenta adjunt coincideixen. La Sra. Minguet indica 
que li consta que hi ha una persona de la DIBA en aquest Parc, no obstant, davant el 
desconeixement proposa fer la consulta. 
 
Sr. Carreras confirma que el document del Parc Agrari també els hi ha arribat i per altra banda 
com a manteniment sí hi ha una persona i personal d’oficina. 
 
Sr. Solanes indica que tant la Sra. Minguet com la Sra. Arráez realitzin les consultes pertinents 
per tal d’aclarir els dubtes sobre el Parc Agrari. 
 
La Sra. Minguet per tal de donar resposta al tema de les sonometries al Parc Agrari confirma 
que es fan cada any i que es faran entre el primer i segon trimestre del 2024. 
 
Pel que fa als temes de les mesures de vibracions a les maquinàries dels parcs la Sra. Minguet 
indica que s’han realitzat a tots els parcs propis i en aquest cas el Parc del Foix com era del 
Consorci no es van realitzar i es realitzaran de cara al 2024. 
 
Sense cap comentari a afegir el Sr. Solanes dona per tancada la sessió a les 11:40h. 
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Annexos  
 

Núm Annexos Data document Unitat Organitzativa 

Quadre de seguiment 

1 2023SAC04 QUADRE DE SEGUIMENT. xls 20.11.2023 SDLO 

Informes Prevenció 

2 

GSB IP045 2023 Mesures fum dièsel Bibliobús El 
Castellot 

07/07/2023 

Gerència de Serveis de 
Biblioteques  
 
 

3 

GSB IP046 2023 Mesures fum dièsel Bibliobús Cavall 
Bernat 

28.06.2023 Gerència de Serveis de 
Biblioteques  
 
 

4 
IV_IP200_2023_Mesures amiant posteriors 
substitució teulada nau Olèrdola (5 annexes) 

17.11.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

4.1 
IV_IP200_2023_A1 Informe mesures amiant ambient 
Preving_07-09-2023 

07.09.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

4.2 
IV_IP200_2023_A2 Informe mesures amiant 
superfície ACM_12-09-2023 

12.09.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

4.3 
IV_IP200_2023_A3 Informe mesures amiant 
superfície ACM_10-10-2023 

10.10.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

4.4 
IV_IP200_2023_A4 Informe mesures amiant 
superfície ACM_31-10-2023 

31.10.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

4.5 
IV_IP200_2023_A5 Informe mesures amiant ambient 
Preving_10-11-2023 

11.10.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

5 

Planificació 2022IP258 Exposició Inhalatòria Químics 
Lab Canet 2022 
 

21.09.2023 Centre de Recerca i 
Transferència de Tecnologia 
Tèxtil de Canet de Mar  
 

6 
MTQ IP183 2023 Diagnosi amiant Parc Castell de 
Montesquiu 

05.10.2023 Parcs Naturals 

6.1 Annex IP183 Informe Castell MTQ definitiu signat 22.12.2022 Parcs Naturals 

7 
MTG IP182 2023 Diagnosi amiant Parc del 
Montnegre 

12.10.2023 Parcs Naturals 

7.1 Annex IP182 Informe definitiu Can Bosc signat 12.12.2022 Parcs Naturals 

Planificacions informes de prevenció 

8 
Planificació mesures correctores 2023IP148 Mesures 
temperatures extremes tasques Exterior BiBusos 

19.06.2023 Gerència de Serveis de 
Biblioteques  

9 
Planificació mesures correctores 2023IP148-1_ 
Mesures temperatures extremes tasques Exterior 
Biblioteques 

19.06.2023 Gerència de Serveis de 
Biblioteques  

10 
Planificació mesures correctores 2023IP193 AC 
Bibliobús Temperatures Montau  

19.07.2023 Gerència de Serveis de 
Biblioteques  
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11 
GSB IP026 2023 Planificació Informe fums dièsel 
local Vic 

27.06.2023 Gerència de Serveis de 
Biblioteques  

12 
Planificació mesures correctores IV IP171 2023 
sonometria sector Olèrdola Infraestructures viaries 
2023 

30.05.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

13 
Planificació mesures correctores IV IP172 
2023  sonometria sector Calldetenes Infraestructures 
viaries 2023 

13.06.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

14 
Planificació mesures correctores IV IP173 
2023  sonometria sector Granollers Infraestructures 
viaries 2023 

15.06.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

15 
Planificació mesures correctores IV IP174 2023 
sonometria l sector Martorell Infraestructures viaries 
2023 

20.06.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

16 
Planificació mesures correctores IV IP175 2023 
sonometria sector Manresa Infraestructures viaries 
2023 

21.06.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

17 
Planificació mesures correctores IV IP176 2023 
sonometria sector Berga Infraestructures viaries 
2023 

27.06.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

18 
Planificació mesures correctores IV IP177 2023 
sonometria sector Laboratori d’assaig 2023 

16.06.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

19 
SLL IP167 2023 Planificació Espai de treball garatge 
de Terrassa Parc Sant Llorenç 

13.07.2023 Parcs Naturals 

20 
SLL 00 2023 Planificació Garatge i vestuaris Terrassa 
Parc Sant Llorenç 

03.05.2023 Parcs Naturals 

21 
SLL 00 2023 Planificació Treballs de soldadura Parc 
Sant Llorenç 

01.12.2022 Parcs Naturals 

22 
SLL 00 2023 Planificació Diagnosi amiant La Mata 
Parc Sant Llorenç 

21.12.2022 Parcs Naturals 

Avaluacions de riscos  OPRL 

23 
 

Avaluació de riscos Bibliobús Serra del Cadí  
Setembre’23 

Gerència de Serveis de 
Biblioteques  

Planificacions avaluacions de riscos  OPRL 

24 
Planificació mesures correctores BI03 id2211 rev1 
Local Berga Bibliobús i furgoneta. 

n/d Gerència de Serveis de 
Biblioteques  

25 
Planificació mesures correctores Inespecífic Bibliobús 
Serra de Rubió 

n/d Gerència de Serveis de 
Biblioteques  

26 
Planificació mesures correctores Avaluació de Riscos 
Nau Nova Berga Infraestructures viàries IV17 3340 
any 2023 

n/d Infraestructures viàries i 
mobilitat 

27 
0012 290 PLANIFICACIÓ mesures correctores 
Inespecífic magatzem La Pleta rev4 Parc del Garraf 
 

n/d Parcs Naturals 

Avaluacions de riscos  ORGT 

28 Av. Riscos Igualada 2023 n/d ORGT 

Informes estat  ORGT 

29 2023NP017 CIT MC PLANIFICACIÓ 10.08.2023 ORGT 

30 2023NP018 SANTA COLOMA MC PLANIFICACIÓ 18.08.2023 ORGT 
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31 2023NP019 SANT ADRIÀ MC PLANIFICACIÓ 21.08.2023 ORGT 

32 2023NP020 MATARÓ MC PLANIFICACIÓ 22.08.2023 ORGT 

33 2023NP022 CERDANYOLA MC PLANIFICACIÓ 23.08.2023 ORGT 

Informes  Prevenció ORGT 

34 Planificació Gavà 2023 n/d ORGT 

35 Planificació Begues 2023 n/d ORGT 

36 Planificació Berga 2023 n/d ORGT 

37 Planificació Cervellò 2023 n/d ORGT 

38 Planificació El Prat de Llobregat 2023 n/d ORGT 

39 Planificació Esplugues 2023 n/d ORGT 

40 Planificació Igualada 2023 n/d ORGT 

41 Planificació Manresa 2023 n/d ORGT 

42 Planificació Masquefa 2023 n/d ORGT 

43 Planificació Pallejà 2023 n/d ORGT 

44 Planificació Sant Cugat 2023 n/d ORGT 

45 Planificació Sant Joan Despí 2023 n/d ORGT 

46 Planificació Santa Coloma 2023 n/d ORGT 

Simulacres ORGT 

47 simulacre Olesa  20231016 Octubre’23 ORGT 

48 simulacre Santa Perpètua de la Mogoda 20231109 Novembre’23 ORGT 

 
 

 
 


